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Vereniging Dorpsraad Keppel en Eldrik    
 

JAARVERSLAG 2022 
 

Taak dorpsraad 

Het bestuur is in 2022 fris gestart met een bezinning op zijn taak. Dit onderwerp loopt als een rode draad 
door allerlei, soms heftige, dossiers waarmee de inwoners van Keppel en Eldrik te maken krijgen. Zoals 
bijvoorbeeld bij de dossiers: windturbines, verkeer en woningbouw. De statuten zijn glashelder: de 
dorpsraad behartigt de belangen van alle inwoners. De dorpsraad moet dus voor alle inwoners herkenbaar 
en bereikbaar blijven. Het innemen van eigen standpunten door het bestuur past daar niet bij, wel het 
weergeven van de standpunten van de inwoners. Het onderwerp bleef op de agenda staan en wordt in 2023 
behandeld in samenhang met een aanpassing van de statuten aan nieuwe wetgeving.  

 

Communicatieplan 

Het bestuur wil optimale communicatie met de inwoners en heeft de werkgroep ‘Communicatie’ gevraagd 
een plan op te stellen. In het plan aandacht voor: het lidmaatschap van de dorpsraad (werving en 
legitimatie) en de communicatiemiddelen (website, social media, nieuwbrieven op papier en via e-mail). De 
feitelijke gegevens van de inwoners van Keppel en Eldrik zijn in kaart gebracht (notitie ‘Keppel in Cijfers’). 
Hiermee kon het percentage leden van de vereniging Dorpsraad worden berekend. Het percentage 
(betaald) lidmaatschap was aan het begin van het verslagjaar in Eldrik 11%, in Laag-Keppel 17% en in 
Hoog-Keppel 24%. Het bestuur vond een gemiddelde van 20% te laag en streeft naar minimaal 50%, te 
bereiken in vier jaar. Tegen het einde van het verslagjaar was het doel al bereikt: 53%! Nieuw is het idee om 
met een contactpersoon per straat/buurt te werken. Alle stukken staan op de website InKeppel.nl. 

In het verslagjaar verschenen drie nieuwsbrieven (januari – april – oktober). De papieren versie ging naar 
alle 488 adressen in het werkgebied. De digitale versie ging naar alle e-mailadressen die op de inwonerslijst 
van de dorpsraad staan. Hoewel verspreiding via e-mail vele malen goedkoper en sneller is, besloot het 
bestuur voorlopig toch de papieren versie van de nieuwsbrief te blijven maken, maar tegelijkertijd te 
stimuleren dat inwoners hun e-mailadres opgeven zodat deze gebruikt kan worden.  

 

Website InKeppel.nl 

Het communicatieplan bevatte het voorstel een nieuwe interactieve website te laten bouwen. Aan Gerard 
Maalderink, bouwer en beheerder van Drempt.info, is gevraagd om de website te bouwen. De nieuwe 
website InKeppel.nl is op 1 april 2022 online gaan. De redactie is in handen van Ine Snelder en Ronald van 
Eck. De ambitie is om de informatie van alle bedrijven, instellingen, organisaties, verenigingen, diensten, 
activiteiten, enzovoort in Keppel en Eldrik op de website beschikbaar te krijgen. Uiteraard ook de informatie 
over/van de dorpsraad: verslagen, nieuwsbrieven, statuten, AGV, jaarrekening, begroting en de dossiers 
verkeer, energie en woningbouw en dorpsplan. De vaste informatie van partners wordt jaarlijks 
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gecontroleerd en geactualiseerd. De dorpsraad communiceert ook via Facebook en Instagram. Deze social 
media zijn meer geschikt voor korte berichten over activiteiten in en om Keppel. De website werd positief 
ontvangen. In het verslagjaar (vanaf 1 april) zijn 4800 gebruikers geregistreerd. 

 

Omgevingsvisie 

Eind 2021 bood de gemeente een ontwerp van de Omgevingsvisie 2035 (‘Bronckhorst twee keer zo mooi’) 
aan. Het bestuur heeft een kritische zienswijze ingediend. Op 24 februari 2022 behandelde de 
gemeenteraad alle 26 ingezonden zienswijzen en stelde het ontwerp met wijzigingen vast. De gemeente 
gaat deze visie uitwerken in een aantal concrete deelplannen. Alle informatie is te vinden op 
www.omgevingsvisiebronckhorst.nl. Landelijk is de invoering van de omgevingswet bepaald op 1 januari 
2024. De omgevingsvisie is het referentiepunt bij het maken van het dorpsontwikkelplan. 

 

Overleg met gebiedsambtenaren / gemeente 

Twee keer per jaar overlegt de dorpsraad met de gebiedsambtenaren Arie Vries en Patrice Zweers. Zij 
hebben tot taak de afstand tussen bewoners en gemeente klein te houden en bij eventuele conflicten te 
bemiddelen. Ze staan tussen bewoners en gemeente, en kiezen niet automatisch partij voor de gemeente. 
Ze informeren en adviseren. Ook vertalen ze de zorgen en vragen van het dorp naar de vak-ambtenaren en 
bestuurders op het gemeentehuis. De dorpsraad heeft in het verslagjaar alle lopende zaken met de 
gebiedsambtenaren besproken en samen naar oplossingen gezocht. 

Jaarlijks is er een bijeenkomst van de 17 dorpsraden van Bronckhorst en het gemeentebestuur. De 
dorpsraad heeft gepleit voor een volwaardig gesprekspartnerschap en een gedeeld budgetrecht, zodat de 
dorpsraad ook zelf in overleg met de inwoners een aantal zaken kan regelen. De bijeenkomst van december 
2022 stond in het teken van de energietransitie en de bestrijding van energiearmoede. De voorzitter van de 
dorpsraad hield een voordracht over de energietransitie en het dorpsenergieplan van Keppel en Eldrik. Die 
viel zo goed dat de gemeente de presentatie heeft doorgestuurd naar alle dorpsraden. 

 

Lijsttrekkersdebat  

In aanloop naar de gemeenteraadverkiezingen van 15 maart 2022 heeft de dorpsraad samen met de 
dorpsraden Drempt en Hummelo een lijsttrekkersdebat georganiseerd. Keppel nam het voortouw en stelde 
de datum vast: 3 maart in de Hessenhal te Hoog-Keppel. Het debat is voorbereid met een analyse van de 
zeven partijprogramma’s. Daaruit destilleerden we vier thema’s die voor onze regio van belang zijn: 
energietransitie & windmolens, verkeer & veiligheid, voorzieningen & leefbaarheid, wonen & woningbouw. 
Met prikkelende stellingen werd het debat gestimuleerd. De aanwezigen konden ter plekke (digitaal) 
stemmen op de stellingen. Alle zeven lijsttrekkers waren aanwezig en zij werden door een debatleider (Max 
Daniel) en door circa 200 aanwezigen kritisch bevraagd over zowel de bereikte resultaten in de afgelopen 
vier jaar als over de toekomstplannen voor onze dorpen. Elk thema werd ingeleid door een inwoner met een 
vooraf voorbereide tekst. De lijsttrekkers waren over het geheel tevreden; het was door de beperkingen door 
corona het enige debat in de gemeente. De aanwezigen vonden het debat verhelderend en informatief. 
Lijsttrekker van D66, Jan Engels, kreeg het meeste vertrouwen van de aanwezigen.  

 

Energietransitie / Windturbines  

Vanwege grote onrust bij veel inwoners over het voornemen van de initiatiefnemers om grote windturbines 
te plaatsen aan de zuidelijk rand van de gemeente Bronckhorst (aansluitend op plannen van Doesburg en 
Doetinchem) heeft de dorpsraad op 2 juni 2022 een informatiebijeenkomst georganiseerd. Het thema was 



 3 

de energietransitie (‘Bronckhorst energieneutraal in 2030 – ja maar hoe dan?’). Het doel van de bijeenkomst 
was om met elkaar in gesprek te gaan over de energietransitie, met of zonder windturbines. Wat hebben 
inwoners zelf al gedaan aan verduurzaming (en wat wensen zij te gaan doen)? 

Er was urgentie ontstaan door de oorlog in Oekraïne en de vermindering van levering van Russisch gas en 
olie. De bijeenkomst was aangekondigd op de algemene ledenvergadering van 3 november 2021 en 
ingeleid op de algemene ledenvergadering van 12 mei 2022. Stichting Tegenwind Keppel en Eldrik werd in 
de gelegenheid gesteld om op beide vergaderingen haar standpunten toe te lichten. 

De informatiebijeenkomst startte met een presentatie over de voorgeschiedenis, het initiatief, de 
initiatiefnemers, het bestuurlijke proces, de werking van RES, de ruimtelijke ordening en de planologische 
problemen MER, de risico’s voor de gezondheid, de MIRA (bescherming van natuur- en 
broedvogelgebieden) en de positie van Landgoed Mulra.  

Met een aantal casussen en discussie werd de presentatie afgerond. Duidelijk werd dat de dorpsraad zich 
verre moet houden van een eigen standpunt en vooral gewoon moet weergeven wat de inwoners vinden en 
wensen. Belangrijk is: wat willen en kunnen de inwoners van Keppel en Eldrik zelf doen om de 
energietransitie te realiseren? Het bestuur van de dorpsraad kreeg mandaat om na te denken over een 
eigen dorpsenergieplan. Het verslag van de bijeenkomst staat op de website InKeppel.nl. 

 

Dorpsenergieplan  

Na de bijeenkomst heeft de dorpsraad de mogelijkheden om een dorpsenergieplan te ontwikkelen 
onderzocht. In het overleg van 11 juni 2022 met de gemeente kon de dorpsraad zich direct aanmelden voor 
deelname aan het gemeentelijk programma: elke kern in Bronckhorst een eigen dorpsenergieplan. De 
dorpsraad werd daarmee initiatiefnemer van het dorpsenergieplan Keppel en Eldrik (DEP). In het najaar 
vonden voorbereidende besprekingen plaats en is de werkgroep DEP van start gegaan. Via bemiddeling 
van de gemeente heeft Stichting Buurtschap Eldrik zich aangesloten bij het initiatief. Doel is om plannen te 
ontwikkelen op dorps- en buurtniveau, variërend van verduurzaming van woningen tot voorstellen om de 
maatschappelijke voorzieningen in stand te houden. Voor het slagen van het plan is het verkrijgen van 
draagvlak bij de inwoners onmisbaar.  

Wethouder Wilko Pelgrom nodigde op 28 september de dorpsraad uit om over het energieplan van 
gedachten te wisselen. We brachten het belang van leefbaarheid, sociale cohesie en het behoud van het 
Hessenbad en de Hessenhal naar voren. Beide sportvoorzieningen zijn met hoge urgentie bezig met een 
eigen meerjarenplan Verduurzaming; zij kampen met de stijging van energieprijzen en met het plan van 
wethouder Evert Blaauw om het aantal sporthallen terug te brengen van vijf naar twee. De Hessenhal valt 
dan buiten de boot, vreest men. Eind december 2022 is de werkgroep DEP bijeengekomen met de door de 
gemeente aangestelde procesbegeleider: Bureau ROM3D. Gesproken is over het betrekken van de grote 
energiegebruikers in het werkgebied en het raadplegen van alle inwoners door middel van een vragenlijst 
over energie. Deze zal in 2023 aan alle inwoners worden aangeboden. 

 

Dorpsontwikkelplan  

De oude dorpsplannen 2010-2020 voor Hoog- Keppel en Laag-Keppel waren toe aan evaluatie en 
actualisatie. Het bestuur is gestart met het opstellen van een nieuw dorpsontwikkelplan; voor het hele 
werkgebied van de dorpsraad èn gekoppeld aan de Omgevingsvisie 2035 van de gemeente Bronckhorst. 
De oude dorpsplannen zijn als informatiebron op de website geplaatst. De gemeente ondersteunt het proces 
met een doelsubsidie. De Vereniging Dorpshuizen Kleine Kernen, DKK Gelderland, waar de dorpsraad lid 
van is, kan ondersteunen met procesbegeleiding en heeft veel voorbeelden van dorpsplannen. 

De werkgroep DOP is op 30 juni van start gegaan met zes leden. De onderwerpen zijn benoemd en de 
taken verdeeld. Er hebben zich ook inwoners gemeld die op onderdelen een bijdrage willen leveren of 
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kritisch mee willen lezen. De werkwijze is: verzamelen van alle beschikbare gegevens, aansluiten op de 
oude dorpsplannen, aanzet maken tot een visie (en eventueel uitwerken in één of meer scenario’s) en 
tenslotte: een samenhangend geheel maken. Voor Keppel en Eldrik zijn de gevolgen van de vergrijzing een 
belangrijk onderwerp. We zorgen voor breed draagvlak en voldoende deskundigheid. De inzet van een 
enquête onder inwoners behoort tot de mogelijkheden. Het concept wordt te zijner tijd voorgelegd aan het 
bestuur en vervolgens aan de algemene ledenvergadering.  

 

Verkeersplan Dorpsstraat-Hummeloseweg-Eldrik  

Al lange tijd houdt dit onderwerp de gemoederen bezig. Het is een moeilijk dossier omdat er veel 
tegengestelde belangen zijn. Om uit de impasse te komen hebben de gemeente Bronckhorst en de 
provincie Gelderland een klankbordgroep samengesteld met vertegenwoordigers van vele belangen: 
bewoners, dorpsraden, ondernemers, verkeersdeskundigen, politie, gemeente Bronckhorst en provincie 
Gelderland. (Aanvankelijk ook met vertegenwoordigers van gemeente Doetinchem en Zevenaar). De 
klankbordgroep kreeg een onafhankelijk voorzitter, aangesteld door de gemeente Bronckhorst. Deze groep 
presenteerde haar gezamenlijke plan op 11 april 2022 aan de besturen van de provincie Gelderland en de 
gemeente Bronckhorst. Met handtekeningen van alle partijen, zonder enig voorbehoud. Uiteraard was de 
pers daarbij aanwezig. Na de presentatie van het plan is er nog veel overleg tussen partijen gevoerd. 

Kern van het probleem: het verkeer in de regio maakt gebruik van wegen die daarvoor niet bedoeld en niet 
ingericht zijn. Het meest zichtbaar is de problematiek op de Hummeloseweg en de Dorpsstraat in Laag-
Keppel waar dagelijks circa 7000 auto’s passeren. Dat geeft een veel te hoge verkeersdruk in deze straten. 
Ook de Rijksweg is te zwaar belast, met name in Laag-Keppel.  

Ter voorbereiding van het plan hadden verkeersdeskundigen van de provincie Gelderland zorgvuldige 
metingen uitgevoerd naar de verkeersbewegingen in de hele regio. Ook tijdens de proeven met de 
landbouwsluizen zal steeds zorgvuldig in de hele regio worden gemeten. Diverse verkeerstechnische 
scenario’s zijn onderzocht, zoals de verwachte verkeersdruk op de route Prinsenweg -Jonker Emilweg – 
Eldrikseweg, op de Zomerweg in Drempt en op de Rijksweg.  

In oktober maakte de dorpsraad kennis met de nieuwe wethouder Wilko Pelgrom. Hij luisterde goed naar de 
verkeersproblemen in Laag-Keppel en de onvrede in Eldrik. Hij maakte duidelijk dat de gemeente en de 
provincie het advies van de klankbordgroep volgen en de uitvoering daarvan doorzetten. Na een 
experimentele fase volgt evaluatie. Op basis daarvan zullen definitieve besluiten worden genomen. De 
wethouder verzocht met klem om de situatie eenduidig uit te leggen en uit te dragen. 

Nog vóór de start van de uitvoering van het plan nam de gemeente Doetinchem onverwacht een dramatisch 
besluit: de herinrichting van de Keppelseweg in Doetinchem. Dat had vergaande consequenties. De 
Dorpsstraat en de Hummeloseweg in Laag-Keppel kwamen als gevolg van de afsluiting in Doetinchem 
helemaal vast te staan met doorgaand noord-zuid-verkeer. De provincie Gelderland en de gemeente 
Bronckhorst moesten, na overleg met politie, brandweer en andere hulpdiensten, besluiten om de 
Dorpsstraat en de Jonker Emilweg tijdelijk af te sluiten voor autoverkeer. Daardoor ontstond onder veel 
inwoners en ondernemers onrust en onbegrip. Het resulteerde in een stortvloed van (soms onjuiste) 
berichten op sociale media, protestbrieven, persberichten en natuurlijk veel gemopper. 

Na afronding van de werkzaamheden in Doetinchem werden de Dorpsstraat en de Jonker Emilweg weer 
opengesteld. Er volgde weer een onverwachte ingreep: de tijdelijke afsluiting van de Eldrikseweg voor de 
plaatsing van grasbetonblokken langs de bermen. Ook dat gaf weer veel onrust. De bewoners van Eldrik 
hebben het moeilijk gehad met alle beslissingen van de overheden, maar waren in ieder geval blij met de 
verbetering van de Eldrikseweg. 

In oktober volgde weer een tegenslag: de dorpsraad Hummelo diende een zienswijze in tegen het plan 
waaronder Hummelo onvoorwaardelijk een handtekening had gezet. De overige betrokken partijen waren 
not amused over deze draai. De dorpsraad Hummelo beweerde niet geweten te hebben van de afsluiting 
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van de Dorpsstraat en had zich geconcentreerd op een oplossing voor het lokale verkeer tussen Hummelo 
en Laag-Keppel over de Hummeloseweg. 

De uitvoering van het verkeersplan is door al deze gebeurtenissen steeds weer naar de toekomst 
verschoven. De plaatsing van de landbouwsluizen op de Barlhammerweg en op de N814 (Wehlsedijk) staan 
gepland in het voorjaar 2023 en de aanpassing van de rotonde in Hummelo in 2024.  

Het bestuur van de dorpsraad nam kennis van berichten over agressie en bedreigingen aan het adres van 
inwoners van de Dorpsstraat. De dorpsraad vindt dat zeer zorgelijk en keurt dat gedrag ten stelligste af. Het 
bestuur riep op om niet op deze wijze met elkaar om te gaan.  

 

Verkeer door de dorpen / Landbouwmachines 

Een grote ergernis van veel inwoners is het materieel van de loonbedrijven en landbouwbedrijven. Zij rijden 
te hard door de dorpskernen en vernielen met regelmaat de bermen. Het bestuur heeft gesproken met 
verschillende bedrijven en kreeg de toezegging dat er voorzichtiger zou worden gereden met de enorme 
landbouwmachines. In het voorjaar kwam het bericht dat een groot bedrijf (Koole/Van Bakel BV) was 
ontmanteld en opgeheven. Dat maakte de druk wat minder. 

In de loop van het jaar zijn op verschillende punten metingen verricht en matrixborden geplaatst. Op Van 
Panhuysbrink (mei), Dubbeltjesweg (juni), Monumentenweg bij het zwembad (juli) en Eldrikseweg 
(augustus). Op de Dorpsstraat zijn door de provincie twee matrixborden geplaatst. Eerder waren ook 
verkeersmetingen op de A.G. Noijweg, Dubbeltjesweg en de Burgemeester Vrijlandweg. Bij de metingen 
ging het om het aantal auto’s, de snelheid en het soort auto’s. De gemeente concludeerde dat de resultaten 
van de metingen geen aanleiding geven tot het nemen van maatregelen. De dorpsraad vindt echter dat er 
nog steeds te hard wordt gereden. De gemeente denkt na over de inzet van snelheid beperkende 
maatregelen. 

De bermen langs de Eldrikseweg werden regelmatig kapotgereden. De weg is te smal. Grote 
landbouwmachines dwingen elkaar bij het passeren uit te wijken naar de bermen. Die worden daardoor 
vernield. De dorpsraad pleitte voor zogenaamde ‘grasblokken’. Het verzoek is gehonoreerd en in oktober 
2022 tot uitvoering gekomen.  

De dorpsraad ontving een klacht over slecht asfalt bij de pomp in Laag-Keppel. De weg bleek eigendom van 
Landgoed Keppel en die zag vooralsnog geen urgentie om de weg te verbeteren of te repareren. 

Enige jaren geleden is door de gemeente toegezegd het fietspad op de Hessenweg door het bos iets te 
verbreden, in het belang van de schoolgaande jeugd die vaak klassikale ritjes maakt tussen school en 
sporthal en zwembad. De gemeente wil dat wel doen, maar heeft voorlopig geen budget. Wellicht i.c.m. 
groot onderhoud. 

 

Woningbouw.  

Sinds de voetbalvelden HC03 in Hoog-Keppel in 2010 beschikbaar kwamen hebben vele inwoners en 
partijen hun wensen geprojecteerd op dit groene gebiedje van de gemeente, tussen de Hessenhal en de 
tennisbanen, tussen de Rijksweg en de Hessenweg. Twee initiatiefnemers/ projectontwikkelaars hebben in 
2019 een plan ontworpen onder de naam Hessendael: een mini wijk met 24 energiezuinige huizen, met 
energieopslag, een geluidswal, herpositionering van de tennisbanen en herinrichting van de parkeerplaats. 
De toenmalige dorpsraad heeft dit plan aan de inwoners gepresenteerd als alternatief voor een 
zonnepanelenweide. De inwoners kozen destijds overwegend voor het plan Hessendael. Vervolgens keurde 
de gemeente het plan af omdat het niet aan de woonvisie voldeed. De gemeente koos voor inbreiding. In 
Hoog-Keppel werden twee bouwlocaties aangewezen: De Bongerd en De Gemeentewerf.  
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De selectie van bouwplannen voor deze locaties heeft in 2021 plaatsgevonden. De gemeente heeft de 
uiteindelijke keuze voor Zegers Bouw en De Bunte, mede op advies van REBO-Makelaars, doorgedrukt 
zonder instemming van de dorpsraad. Het bestuur van dorpsraad heeft in een open brief in De Gelderlander 
(13-7-2021) zijn afkeuring over de gang van zaken uitgesproken. Bij een intern evaluatieonderzoek erkende 
de gemeente dat de selectieprocedure verwarrend was verlopen en onduidelijk had gecommuniceerd over 
de burgerparticipatie. De gemeente had ervan geleerd. 

Een groep bezorgde omwonenden heeft een werkgroep Bouwlocaties Hoog-Keppel opgericht en gedurende 
het verslagjaar diverse acties gevoerd om te bereiken dat Hoog-Keppel alsnog een bouwplan zou krijgen 
dat voldoet aan de uitgangspunten van de uitvraag en aan de gemeentelijke woonvisie. Een en ander heeft 
uiteindelijk geleid tot een verzoek aan de Nationale Ombudsman om het handelen van de gemeente te 
onderzoeken. De dorpsraad volgde de ontwikkelingen en koos voor het behoud van een neutrale positie. 

De bouwplannen voor De Bongerd zijn door Zegers Bouw op 29 maart 2022 gepresenteerd. De werkgroep 
Bouwlocaties bundelde de reacties van alle omwonenden. Zegers Bouw zegde tot driemaal toe een reactie 
toe maar bleef in het verslagjaar zwijgen. Wel ontvingen de omwonenden een brief waarin Zegers Bouw 
meldde dat het bouwplan was aangepast en besproken met de welstandscommissie en de regiekamer van 
de gemeente Bronckhorst. Eind 2022 kwam het bericht dat de gemeente ‘in principe medewerking’ had 
verleend, d.w.z. dat Zegers Bouw de plannen mag uitwerken en een bestemmingswijziging en 
omgevingsvergunning mag aanvragen. De omwonenden hadden het nakijken. 

Over de bouwplannen van projectontwikkelaar De Bunte voor de voormalige Gemeentewerf zijn na de 
presentatie in november 2021 geen nadere berichten ontvangen. 

 

Overleg dorpsraden Drempt-Keppel-Hummelo 

In het verslagjaar kwamen de dorpsraden van Drempt, Keppel en Hummelo drie keer bijeen voor onderlinge 
afstemming. Succesvol was het gezamenlijk organiseren van het lijsttrekkersdebat in maart 2022. Verder is 
afgesproken de aanpassing van de statuten en de ontwikkeling van dorpsplannen op elkaar af te stemmen. 
De ondernemersvereniging D-K-H verzocht om regelmatig overleg met de dorpsraden. Voorzitter Henk-Jan 
Garretsen is uitgenodigd en heeft zijn zorgen en wensen met de drie dorpsraden gedeeld. Op 1 november 
maakten de dorpsraden kennis met de nieuwe wethouder wonen, Emmeke Gosselink. Gesproken is over de 
problemen met de woningbouw in de kernen en over de opstelling van de gemeente. De wethouder zegde 
verbetering toe. In het najaar van 2022 zorgde de dorpsraad Hummelo voor een verrassing: Hummelo 
diende onverwacht en onaangekondigd een afwijkende zienswijze op de verkeerplannen in. Dat zorgde voor 
een hapering in het onderlinge vertrouwen.  

 

Keppelse Golfclub.  

De communicatie tussen inwoners van Keppel en de Keppelse Golfclub behoefde aandacht. In 2021 is een 
platform opgericht met een aantal omwonenden, tevens leden van de golfclub. Zij spreken met het bestuur 
van de golfclub over allerlei onderwerpen. Het platform besloot de verslagen te delen met de dorpsraad. De 
golfclub heeft de dorpsraad ook rechtstreeks voor een gesprek uitgenodigd. Er is notitie gemaakt van wat de 
dorpsraad ter ore kwam van bezorgde inwoners. De zorgen gaan over het onderhoud van de oude 
wandelpaden, uitbreiding van de horeca, verkeersveiligheid vanwege de toegenomen verkeers- en 
parkeerdruk en de nasleep van de uitspraak van de Raad van State over de Ezelsweide. Uit de verslagen 
van het platform bleek dat een aantal oude strijdpunten tot een oplossing waren gekomen. 

De voorrangssituatie bij de uitrit van de Keppelse Golfclub op de Burgemeester Vrijlandweg is niet helder. 
De verkeersdeskundige van de gemeente (Coen Beyer) erkent de onduidelijkheid. Het is echter een 30 km 
gebied en daar passen geen borden of haaientanden. We vroegen de gemeente om de regenwatergoot 
(links en rechts van de uitrit) door te trekken zodat vanuit de Prinsenweg geen misverstand kan ontstaan.  
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De dorpsraad informeerde de golfclub over de nieuwe website en de mogelijkheid om folders toe te voegen 
in de tasjes voor nieuwe inwoners. Aangedrongen is op normalisatie van de communicatie via een jaarlijks 
overleg. De kennismaking was constructief. Een aantal misverstanden is uit de wereld geholpen. De golfclub 
wil uitbreiden en heeft bouwplannen voor verruiming van de horeca (met volledige vergunning) en 
uitbreiding van de berging en de ontvangstruimte. Heeft ideeën over woningbouw op eigen grond en uitruil 
van grond langs het Doesburgsepad om de kruising van golfbanen op te lossen. In 2026 viert de Club zijn 
100-jarig bestaan. De Golfclub wil een goede verhouding met de inwoners van Keppel en samenwerken met 
de dorpsraad. Wil vergaderfaciliteit aanbieden en accommodatie bieden voor nazit van begrafenissen. Een 
soort huis voor het dorp. De Golfclub wilde lid worden van de dorpsraad, maar dat is volgens de statuten 
niet mogelijk: alleen natuurlijke personen woonachtig in Keppel en Eldrik kunnen lid worden.  
De dorpsraad heeft de zorgen van de inwoners, met name over de verwachte toename van de verkeer- en 
parkeerdruk, overgebracht. 
 

Leden / ledenadministratie 

Meta Schoenmaker en Ursula Dijkstra-Rumpf zijn koninklijk onderscheiden voor hun activiteiten als 
vrijwilliger in Keppel en omstreken. Ze zijn nu lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

Het bestuur (de secretaris) houdt een overzicht bij van leden van de Vereniging Dorpsraad. Aan het begin 
2022 stond de teller op 95 van de 488 ‘woonadressen’. De inwonerslijst is in het verslagjaar gecontroleerd 
en geactualiseerd. Leden van de vereniging die de jaarlijkse contributie hebben betaald, hebben stemrecht 
op de ALV. Het bestuur wilde het aantal leden substantieel verhogen. Daarbij is communicatie van groot 
belang. De dorpsraad verzocht daarom aan de leden om hun e-mailadres door te geven zodat er 
gemakkelijker en sneller contact gelegd kon worden. . Op diverse momenten is aan inwoners gevraagd 
betalend lid te worden en de financiële bijdrage te voldoen met behulp van automatische incasso of de QR-
code. Door alle aandacht en de belangrijke onderwerpen die aan de orde zijn in Keppel en Eldrik is het 
aantal leden in het verslagjaar gestegen van 95 naar 259 ‘woonadressen’ (= 53% !!).  

 

Financiën 

Het bestuur (de penningmeester) presenteerde de jaarrekening 2021. De kascommissie, bestaande uit 
Bernadette Kemperman en Ursula Dijkstra-Rumpf hebben de administratie en de jaarrekening gecontroleerd 
en akkoord bevonden. De algemene ledenvergadering volgde het advies van de kascommissie en 
verleende het bestuur décharge voor het in 2021 gevoerde beleid. Aftredend lid van de kascommissie, 
Bernadette Kemperman, is bedankt voor haar inzet. Tot nieuw lid is benoemd: Catrien Bruil. 

Stichting Buurtschap Eldrik verzocht de dorpsraad bij te dragen in de kosten van het jaarlijkse onderhoud 
van de AED die geplaatst is bij het bedrijf Eugelink. Het bestuur staat op het standpunt dat de kosten voor 
het jaarlijks onderhoud van AED’s gedragen moeten worden door de instellingen waar de AED is geplaatst 
(zoals bij het Hessenbad, de Hessenhal, het Gezondheidscentrum en de Gouden Leeuw). Structurele 
kosten voor onderhoud passen niet bij het doel en de werkwijze van de dorpsraad.  

De intocht van Sinterklaas kon na de coronajaren in 2022 weer doorgaan. De dorpsraad heeft conform de 
overeenkomst met het Sinterklaascomité € 250,- toegekend vanuit het activiteitenbudget. 

De Stichting Volksfeesten heeft vanuit het activiteitenbudget twee donaties ontvangen. 

De jaarlijkse kerstboom met lampjes op de Burgemeester Van Panhuysbrink sloot het boekjaar mooi af. 
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BIJLAGE 

 

Samenstelling bestuur: 

• Eddie Baerends  lid tot 18 januari 2022  verkeer 
• Mirjam van Binsbergen  lid vanaf 3 november 2022 verkeer, DEP  
• Catrien Bruil   lid tot 1 mei 2022  algemeen 
• Simon Bukman   penningmeester  financiën 
• Ronald van Eck   lid vanaf 12 mei 2022  DOP, website 
• Toon Kort   secretaris   DEP, DOP 
• Esther de Kruif   lid    verkeer, wonen  
• Marius Strijker   voorzitter   DEP 

 

Catrien Bruil besloot om na twee zittingstermijnen haar lidmaatschap van het bestuur te beëindigen. Ze 
lichtte bij haar afscheid toe dat de bewoners van buurtschap Eldrik op eigen wijze aankijken tegen dossiers 
zoals verkeer, windturbines, landbouwtransitie. Ze benadrukte dat Eldrik goed vertegenwoordigd moet zijn   
in de dorpsraad en heeft Mirjam van Binsbergen bereid gevonden bestuurslid te worden. 

Op 25 mei nam het bestuur afscheid van de oud-bestuursleden: Johannes Arets, Rudolf Kits, Ine Snelder, 
Catrien Bruil en Eddie Baerends. Allen zijn bedankt voor hun jarenlange inzet. 

Het bestuur is in het verslagjaar vijf keer in vergadering bijeengekomen. 

 

Werkgroep Communicatie 

• Ine Snelder  redacteur website InKeppel.nl en Instagram 
• Hanneke Kruissink redacteur Facebook InKeppel 
• Vacature(s)  de werkgroep zoekt versterking.  

Werkgroep nieuwe inwoners (bezoekt nieuwe inwoners met informatie over het dorp) 

• Meta Schoenmaker  
• Charlotte van Vliet contactpersoon 
• Hanneke Kruissink 

 
Werkgroep Dorpsenergieplan (DEP) 

• Jos Beumer 
• Hans Bouwman 
• Silvia Frederiks 
• Mirjam van Binsbergen 
• Auke Mos 

Werkgroep Dorpsontwikkelplan (DOP) 

• Lenie Quint 
• Eric Zuijdwijk 
• Rick Lieverse  
• Henriët Wolbers 
• Roeland van der Velden 


